

Referat styremøte 19/01/24

Sak 1: Gjennomgang av referat fra forrige møte.

- Slalåm. Henge opp porter i Stavasselva. Kommune er positiv
- Sendt mail til Grane kommune om disponering av areal på Gammelsagmaro
- Utlån av utstyr. Protokoll er lagd. Oppbevaring av utstyr. Innkjøp av våtdrakter er ikke gjort – bestilles nå av Kjetil.
- Nye medlemmer.
- Uttalelser Krutåga – Mariann?

Sak 2: Basseng Hattfjelldal – vedtatt at vi vil gå for basseng. Koster ca 1500 pr halvår. En gang pr uke.

Sak 3: Klubbhus – vente og se hva kommune sier om disponering av areal på Gammelsagmaro.

Sak 4: Hjemmeside – status. Anna forteller om status. Noe må oppdateres og redigeres før vi kan lansere siden. Hoveddelen av siden på norsk, festival og elveinfo på engelsk etter hvert. Bør sette en lanseringsdato i løpet av våren (før mai). Driftskostnader kommer årlig, ca 1500 kr. Anna skal ha betaling for hjemmesiden. Det har ikke blitt gjort pr 01.01.24

Sak 5: Festival

- Styret diskuterer løsninger for festivalen. Det er en sterk bekymring at klubben har lite frivillige, så gjennomføringen av festival har vært vanskelig de siste årene. Belastningen på enkeltpersoner har vært veldig stor.
- En løsning kan være at festival blir arrangert annenhvert år, der det ikke blir festival i år.
- Forslag fra Mariann om betalt leder av festival. Mener at festival må arrangeres.
- Ved arrangering av festival sånn som det er pr nå så forsvinner all styrekapasitet og dermed all annen klubbaktivitet.
- Anslår at vi mangler ca 15 personer som er villig til å bruke en god del tid for å ha en overkommelig arbeidsfordeling.
- Styrets anbefaling er at det ikke blir arrangert festival i år, men at vi arrangerer festival annenhvert år fremover. Dersom vi får et betydelig større engasjement i klubben kan dette revurderes. Oppfordring til tidligere deltagere på sosiale medier om å komme og padle den uken festivalen har vært. Pinball konkurranse etc kan arrangeres, men det vil ikke bli bar, påmelding og andre typer arrangementer.

Sak 6: Årsmøte

- Innkalling sendes ut til tirs 20/02/24
- Må foreberedes en del dokumenter
 - o Budsjett (Vilde ser på det)
 - Kontigent står uendret
 - Aktiviteter, kostnader og inntekter
 - Granedagene café
 - Grunnkurs
 - Klubbtur til Sjoa – klubb dekker kost på reise/overnattig/mat
 - o Økonomi 2023 (Kjetil)
 - o Årsmelding (Vilde lager et utkast)
 - o Eventuelle andre saker
 - o Festival
 - o Klubbhus – status?
- Valg
 - o Valg av leder for 2 år (Kjetil)
 - Vilde (sitter pr nå som nestleder med ett år igjen)

- o Valg av styremedlem for 2 år (Yngvar)
 - Yngvar (gå inn som nestleder for 1 år)
- o Valg av styremedlem for 2 år
 - Carlos? Per Stian? Katri? Gry Eline? Ulrike?
- o Valg av vara for 1 år (Belal)
 - Johannes?

Sak 7: Årshjul

- Lurt om vi får en gjennomgang sammen og setter datoer, aksjoner og navn.
- Det er startet på et årshjul på [minidrett.no](https://aarshjulet.nif.no/arshjul?w=ucd1c6a1c5)
<https://aarshjulet.nif.no/arshjul?w=ucd1c6a1c5>